
V Libochovanech dne 26.  srpna  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Jsme na konci prázdnin, dovolených a zaslouženého odpočinku. Na některé čtenáře dny volna ještě 

čekají, ale v rodinách s dětmi školou povinnými už začíná předstartovní nervozita. Předpokládám, že si 

děti náležitě odpočinuly a příští desetiměsíční maratón učení zvládnou. 

Ani nám se období nervů nevyhnulo. Posíleni občasnými volnými dny jsme dospěli k závěru prací na 

obnově maleb v kancelářích úřadu, ve vstupní místnosti jsme nechali položit novou podlahu a 

linoleum, doufám, že se všem příchozím bude u nás líbit. Teď už zbývá dokončit pouze pokládku dlažby 

na chodbách. Další objekt v majetku obce bude na dlouhá léta opraven. 

Dnes jsem absolvovala vyměřování sloupů veřejného osvětlení z Libochovan do Řepnice. Bohužel náš 

záměr o rozsvícení veřejného osvětlení se termínově opozdí. Chtěla jsem, aby začalo svítit před 

začátkem školního roku, ale realizace se z objektivních důvodů posune asi o tři neděle. Předchozí 

stavba se také prodloužila, takže firma se bude přemisťovat asi za deset dní. 

V současné době probíhá papírová bitva o přidělenou dotaci na dětské hřiště v Řepnici, snad se ji 

podaří s ministerskými dotáhnout do vítězného konce. 

Včera jsme jednali se zajímavým člověkem z valašska, panem Vitáskem. V obci Malíč v letošním roce 

vytvořil pro veřejné prostranství a hřiště velmi zajímavé venkovní posezení a pro jejich mateřskou 

školu sympatické dřevěné výrobky. Měl cestu k nám na sever, proto jsem ho pozvala na návštěvu. 

Minulý týden jsem obdržela informaci od litoměřického místostarosty pana Tvrdíka, která se týká 

labské vodní cesty. Záměrem Povodí Labe a skupiny, která organizuje plavbu lodí Porta Bohemica je 

vybudování přístavního mola u nás a v Libotenicích. Protože chceme být na tuto turistickou atrakci 

připraveni dřív, než budou lodě (jedná se o další lodi, která bude poskytovat tyto služby) po Labi plout, 

vytipovali jsme místo a charakter prvků pro zázemí nejen turistů využívajících labskou vodní cestu. 

Doufám, že i naši občané budou mít z dohodnutých odpočinkových prvků užitek.  Nemile mne 

překvapilo, že jedna z laviček, které přežily i vysokou labskou vodu, zmizela. Že by ji někdo potřeboval 

víc na svém pozemku? Zahradě? Nebo se nějaký svalovec potřeboval předvést před „takykamarády“ a 

zkoušel hod do vody a dálky? No nevím, ale jestli  to tak je, tak je to s naší společností dost na levačku. 

To bychom museli nechat nábřeží opětovně zarůst lebedou, lopuchem, náletovými dřevinami a jiným 

bejlím. Pak se možná budou tihle chytráci konečně cítit ve svém. 

Ještě stále v naší obci chybí zázemí pro turisty, jako je možnost ubytování v soukromí, poskytování 

služeb celoročního stravování včetně snídaní, což zahraniční turisté postrádají. Podle poslední „ 

zaručené“  zprávy bude Staročeská hospoda na zimu zavírat, což také není dobrá vyhlídka pro rozvoj 

turistického ruchu. Škoda. Stále také chybí nabídka oprav jízdních kol, místo toho lelkování by si mohl 

některý z dospívající mládeže založit víkendovou živnost a přivydělat si nějaký ten peníz. Jenže to není 

jen o nápadu, ale i o realizaci a to už je dost o přemýšlení. Jak říkám, škoda, že tyhle nápady nemají 

realizátory. Naše obec by si je určitě zasloužila a časem by mohlo dojít k velmi dobré úrovni 

poskytovaných služeb. 

Na závěr bych chtěla zmínit ještě jeden čin, který některé naše spoluobčany, doufám že ne místní, 

dokázal rozlítit a naštvat. Nebylo to naším cílem, ale rozumný člověk se dokáže zařídit podle pravidel 



hry. Na účelovou komunikaci chatové kolonie pod lomem a nad měnírnou jsme umístili dopravní 

značku omezující pohyb motorových vozidel pouze na povolenku. Spousta uživatelů – motoristů - této 

účelové cesty, po níž jezdí především cyklisté, již dostala od hlídek CHKO České středohoří pokutu. 

Jedná se hlavně o rybáře. Takže druhý den po instalaci byla značka včetně tyče nalezena našimi 

zaměstnanci vhozená do křoví. Ikdyž je v našem státě již několik let praktikováno právo demokracie, 

neměl by jedinec zapomínat, že i tato forma samosprávného a státního uspořádání se musí řídit 

jistými pravidly. Ale to jsou pro některé bytosti neznámé anebo „radši“ neznámé pojmy. 

Dost filozofování, okurková sezona končí, začíná poslední třetina roku. 

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


